

卫理公会以萨迦守望者 27/6-03/07/2024

六月第五个星期的祷告事项

一、家庭祭坛

1. 为每一个基督徒父母看见教养儿女的重要性，并实践在家庭教育中来祷告。儿女是上帝赐给父母最佳的产业，因此需要好好教养儿童，使他们将来成为敬畏神、造就人的杰出人才。
2. 我们为家庭教育的成功祷告，因为家是孩子最重要的学校，父母是孩子最重要的老师。愿每一个父母都重视他们教养子女的责任，在家中妥善教导子女，将正确的知识和价值观灌输给孩子，以致能培育出杰出且敬虔的下一代。

二、教会使命

1. 以祷告来托住教会的牧者、执事、教会工作人员。求主赐给教会领袖火热的心为主而摆上最好的。为着教会中各样的事工祷告，求神让我们看见什么是这末世时代中最重要的事，也让我们体会神的旨意为何，并愿意遵行神的旨意。
2. 为着教会的福音工作祷告。要收的庄稼多，做工的人少，求主让信徒看见自己不只是一定要来到教会，还要出去为主传福音，带领与影响人来到教会。

三、国家时事

1. 随着重组津贴而省下开销，政府宣布拨款 1 亿令吉，降低全国 A、B 和 C 级鸡蛋的零售价每颗 3 仙。求主保守政府的这项政策，能惠国惠民，减轻国民的经济负担。
<https://www.malaysiakini.com/news/708967>
2. 疫情后世界各地航空企业发生变化，机票价格明显上涨，许多航空公司也难以提供足够的航班。祷告，上主带领我国航空公司，有智慧和远见来经营，为国民提供经济实惠的机票和航班。
<https://www.sinchew.com.my/news/20240624/nation/5709856>

四、国际局势

1. 日本近来爆发“食肉细菌”疫情，病例接近 1 千例。这种疾病死亡率为 30%，可在 48 小时内致人死亡。求主赐日本政府智慧控制疫情，百姓也提高警惕，提早治疗。
<https://sigmaearth.com/zh-CN/japans-flesh-eating-bacteria-outbreak-everything-you-need-to-know/>
2. 以色列和黎巴嫩真主党的冲突不断升级，以色列边境的居民每天饱受炮火的袭击，已有 6 万多名以色列人撤离了北部家园。求主保守，让双方的冲突不会继续恶化，造成更严重的损失与伤亡。
<https://www.bbc.com/zhongwen/simp/world-69141554>

The Methodist Issachar Watcher 27/6-03/07/2024

Prayer items 5th week of June

A. Family

1. Pray that every Christian parent will see the importance of raising their children to be disciples, and practicing family devotions. Children are the greatest inheritance that God has given to parents. Therefore, our children need to be raised well, so that they will become outstanding people who fear God and edify others.
2. Let us pray for the success of discipleship at home, because the home is the most important place of learning for the children; and, parents are their most important teachers. May every parent remember to prioritize their responsibility to raise their children properly: by disciplining them at home, and instilling godly truth, knowledge and values in their children; so that they can nurture an outstanding and godly next generation.

B. Church

1. Support the pastors, deacons, and staff of the church with prayer. May God set the hearts of the church leaders on fire for Him. Pray for the various ministries in the church. Ask God to help us discern what is the most important thing for us in these last days, and may we know His will and be willing to do it.
2. Pray for the ministry of evangelism of the church. The harvest is plentiful, but the workers are few. May God move the believers to not only come to the church for worship, but also to go out into the world to preach the gospel and lead others to Christ.

C. Nation

1. With the savings achieved through the restructuring of subsidies, the government has announced a subsidy allocation of RM100 million to reduce the retail prices of Grade A, B and C eggs by 3 cents each nationwide. Pray that this policy will benefit the nation and its people, and reduce the financial burden on the people.
2. After the epidemic, airline companies around the world have changed: their ticket prices have increased significantly, and many airlines have struggled to provide enough flights to meet demands. Pray that the Lord will lead our country's airlines to operate with wisdom and foresight, and to provide affordable flights to our citizens.

D. World

1. An epidemic of "flesh-eating bacteria" recently broke out in Japan, with nearly 1,000 cases to date. The disease has a mortality rate of 30% and can kill within 48 hours. Pray that God will give the Japanese government wisdom to bring the epidemic under control, and that the people will also be more vigilant and seek early treatment once symptoms appear.
2. The conflict between Israel and Lebanese Hezbollah continues to escalate. Residents living along the Israeli borders are under fire every day. More than 60,000 Israelis have evacuated their homes in the north. Pray for God's mercy to be upon them, so that the conflict between the two sides will not continue to worsen, and lead to greater losses and casualties.

Pengawal Isakhar Methodist 27/6-03/07/2024

Doa minggu kelima Jun

A. Keluarga

1. Berdoa agar semua Ibu Bapa Kristian mementingkan mengajari anak-anak, dan mempraktikkan dalam keluarga. Anak-anak adalah diberkati Allah kepada Ibu Bapa, jadi mesti mengajari mereka dengan baik supaya mereka menjadi seorang yang mentaati Allah dan memberkati orang lain.
2. Berdoa untuk kejayaan pendidikan di rumah, kerana rumah adalah sekolah yang paling penting untuk anak-anak, dan ibu bapa adalah guru yang paling penting untuk anak-anak. Semoga setiap ibu bapa mementingkan tanggungjawab mereka dalam membesarkan anak-anak mereka, mengajar mereka dengan betul di rumah, dan menanamkan pengetahuan dan nilai yang betul dalam diri anak-anak mereka, supaya mereka dapat memupuk generasi akan datang yang cemerlang dan bertakwa.

B. Gereja

1. Sokong pastor, diakon, dan kakitangan gereja dengan doa. Mintalah Allah untuk memberikan para pemimpin gereja hati yang berapi-api untuk memberikan yang terbaik bagi Allah. Berdoa untuk pelbagai pelayanan dalam gereja, dan mintalah Allah supaya kita dapat melihat apa yang paling penting pada hari-hari terakhir ini, dan menyedari apa kehendak Allah dan bersedia melakukan kehendak-Nya.
2. Berdoa untuk kerja injil gereja. Hasil tuaian banyak, tetapi pekerja adalah sedikit. Mohon kepada Tuhan untuk membiarkan umat melihat bahawa mereka bukan sahaja datang ke gereja, tetapi juga pergi untuk memberitakan Injil untuk Tuhan dan memimpin orang untuk datang ke gereja.

C. Negara

1. Dengan penjimatan yang dicapai melalui penstrukturan semula subsidi, kerajaan mengumumkan peruntukan RM100 juta untuk mengurangkan harga runcit telur Gred A, B dan C sebanyak 3 sen setiap satu di seluruh negara. Berdoalah agar dasar kerajaan ini memberi manfaat kepada negara dan rakyat serta mengurangkan beban ekonomi rakyat.
2. Selepas wabak COVID, syarikat penerbangan di seluruh dunia telah berubah, harga tiket telah meningkat dengan ketara, dan banyak syarikat penerbangan menghadapi masalah untuk menyediakan penerbangan yang mencukupi. Berdoa agar Tuhan akan memimpin syarikat penerbangan negara kita untuk beroperasi dengan kebijaksanaan, dan menyediakan tiket penerbangan yang berpatutan kepada rakyat kita.

D. Dunia

1. Wabak "bakteria pemakan daging" baru-baru ini tercetus di Jepun, dengan hampir 1,000 kes. Penyakit ini mempunyai kadar kematian sebanyak 30% dan boleh membunuh dalam masa 48 jam. Berdoalah agar Tuhan memberikan kebijaksanaan kepada kerajaan Jepun untuk mengawal wabak tersebut, dan rakyat juga akan lebih berwaspada dan menerima rawatan awal.
2. Konflik antara Israel dan Hizbullah Lubnan terus meningkat. Penduduk di sempadan Israel menghadapi serangan bom setiap hari. Lebih 60,000 warga Israel telah meninggalkan rumah mereka di utara. Berdoalah untuk perlindungan Tuhan agar konflik antara kedua belah pihak tidak terus memburuk dan menyebabkan kerugian dan pengorbanan yang lebih serius.